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Interpellationen 

Sebastian Wiklund (V) har ställt en interpellation om dubbdäcks-

förbud eller dubbdäcksavgift. Kommunfullmäktige beslutade den 

10 mars 2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig Stellan Hamrin och borgarrådet Hamilton. 

 

 

§ 5  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 2014:8. 

 

 

§ 6  
Interpellation om Skolinspektionens och Stadsre-
visionens omfattande kritik av förhållanden år 2013 på 
Stockholms skolor (nr 2014:9) 
Dnr 322-455/2014 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Jan Valeskog (S) har ställt en interpellation om Skolinspektionens 

och Stadsrevisionens omfattande kritik av förhållanden år 2013 

på Stockholms skolor. Kommunfullmäktige beslutade den 7 april 

2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) besvarar interpellationen. Skriftligt svar 

i bilaga 3. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, borgarrådet Edholm och Karin 

Rågsjö. 
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§ 7  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls. 

(2014:10) av Eivor Karlsson (MP) om korta vårdtider och 

lång väntan i hemmet 

Dnr 327-516/2014. 

 

Beslut 

 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Wanngård (S) ställer en fråga om ungdomsarbetslös-

het. 

 

Borgarrådet Nordin (M) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Åke Askensten (MP) ställer frågan: Kan borgarrådet förklara var-

för alliansen vill lägga 2 miljarder på att utreda en ny Österled? 

 

Borgarrådet Nordin (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Karin Rågsjö (V) ställer en fråga om unga som varken arbetar 

eller studerar. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Borgarrådet Bjuggren (S) ställer en fråga om barn och ungas 

läsande. 

 

Borgarrådet Sjöstedt (FP) svarar på frågan.  

  


